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سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
آمار مبتلایان به کرونا

 از 3 هزار نفر عبور کرد
سخنگوی علوم پزشکی اهواز گفت: ۱۰۹ مورد جدید ابتلا به 
کووید۱۹ در خوزستان شناسایی شد و با احتساب موارد جدید 

شمار مبتلایان به سه هزار و ۴۱ مورد رسید.
علی احسانپور، سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور 
اهواز اظهار کرد: طی ۲۴ ساعت گذشته ۱۰۹ مورد جدید ابتلا 
به کووید۱۹ در خوزستان شناسایی شد و با احتساب موارد جدید 

شمار مبتلایان به سه هزار و ۴۱ مورد رسید.
وی افزود: موارد جدید به تفکیک شامل اهواز ۵۹ مورد، آبادان 
اندیمشک  ۸ مورد،  ۴ مورد، دزفول ۴ مورد، شوشتر ۶مورد، 
باغملک ۳ مورد، باوی ۵ مورد، دشت آزادگان ۱ مورد، کارون ۱ 
مورد، مسجدسلیمان ۲ مورد، هویزه ۶ مورد، خرمشهر ۲ مورد، 
گتوند ۱ مورد، رامشیر ۱ مورد، امیدیه ۳ مورد، ایذه ۱ مورد شوش 
۲ مورد بوده است. سخنگوی علوم پزشکی اهواز عنوان کرد: در 
۲۴ ساعت گذشته ۴ نفر از مبتلایان جان خود را از دست دادند 

تا فوت شدگان به ۲۲۳ نفر افزایش یابد.
وی افزود: در حال حاضر ۳۹۷ بیمار در مراکز درمانی استان 
تحت درمان هستند و خوشبختانه تاکنون دو هزار و ۴۲۱ نفر 

پس از بهبودی از مراکز بیمارستانی استان ترخیص شدند.

مدیرکل محیط زیست خوزستان :
تنها راه مهار گردوغبار 

تامین حقابه تالاب ها است
مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان گفت: طی سه سال 
بالغ بر هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان در راستای اجرای  گذشته 
طرح های مقابله با گردوغبار در استان توسط دستگاه های اجرایی 
مختلف هزینه شده است. محمد جواد اشرفی، مدیرکل حفاظت 
وضعیت  آخرین  با  رابطه  در  خوزستان  استان  زیست  محیط 
کانون های گردوغبار خوزستان اظهار کرد: بارش های دو سال 
نتایج  برنامه های مدیریتی مهار کانون های گردوغبار  و  اخیر 
خوبی به دنبال داشته و به خوبی مشخص است به طوری که 
از  سال ۹۵ تاکنون  روند کاهشی روزهای گردوغبار و افزایش 

روزهای پاک و سالم به خوبی نمایان است.
اشرفی در تشریح روش های مهار گردوغبار عنوان کرد: مهار 
نهال،  با کاشت ۲۶ هزار هکتار  داخلی  کانون های گردوغبار 
احداث کانال انتقال آب به طول تقریبی ۴۷ کیلومتر به منظور 
آبرسانی به عرصه های نهال کاری شده و انجام غرقابی اراضی 

مستعد خیزش گردوغبار، بخشی از این اقدامات بود.
وی افزود: همچنین قُرُق و کنترل مدیریت چرا با بیش از ۱۰۰ 
هزار هکتار، تأمین حقابۀ تالاب های هورالعظیم و شادگان به 
عنوان کانون های مهم گردوغبار داخلی و آب گیر شدن آنها در 
کنار بارندگی های مناسب سال ۹۸، از جمله عوامل اصلی کنترل 

و مهار کانون های داخلی گردوغبار استان بوده است.

معاون جهاد کشاورزی خوزستان :
حمله میلیونی ملخ ها کنترل شد

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی خوزستان 
گفت: تا کنون شاهد هجوم مجموعا هفت  گله ملخ ۱۰۰ تا ۳۰۰ 
میلیونی به مزارع استان بوده ایم و همه این  هجوم ها با آمادگی 

که وجود داشت کنترل شده است.
محمد قاسمی نژاد در خصوص هشدارهای سازمان جهانی فائو 
درباره هجوم ملخ به مزارع اظهار کرد: در رابطه با ملخ تا کنون 
حدود ۸۳۰ هزار هکتار از اراضی کشاورزی استان پایش و ردیابی 
شده است.وی با بیان اینکه عملیات پایش و ردیابی ملخ ها توسط 
۱۵۲  گروه در استان انجام می شود، افزود: تا کنون در حدود ۶ 
هزار و ۱۷ هکتار از اراضی کشاورزی، کار مبارزه و سمپاشی 
انجام شده است. معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد 
کشاورزی خوزستان تصریح کرد: تا کنون شاهد هجوم مجموعا 
هفت گله ملخ ۱۰۰ تا ۳۰۰ میلیونی به مزارع استان بوده ایم و 
همه این  هجوم ها با آمادگی که وجود داشت، کنترل شده است.

قاسمی نژاد ادامه داد: در بحث مبارزه با هجوم  ملخ ها به مزارع 
استان مشکلی وجود ندارد و این آمادگی است تا در صورت 

مشاهده ریزش جدید ملخ در استان با این آفت مبارزه شود.
وی عنوان کرد: با توجه به تجربه سال گذشته نگرانی هایی در 
بحث هجوم ملخ آسیایی وجود دارد که  بیشتر روی نیشکر مانور 
می دهد و در این زمینه آمادگی مبارزه با این آفت نیز در استان 
وجود دارد. معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی 
خوزستان خاطرنشان کرد: با شرکت های نیشکر در این زمینه 
هماهنگی های لازم انجام  گرفته است تا در صورت مشاهده این 

گونه ملخ، کار مبارزه آغاز شود.

مدیر گمرک شادگان :
۷۰ تن خرما به عراق صادر شد

مدیر گمرک شادگان گفت:۷۰ تن خرما از ابتدای امسال تاکنون 
به صورت ترانزیتی از گمرک شادگان به کردستان عراق صادر 
شد.علیرضا یزدان پناهی بیان کرد: ارزش خرمای صادراتی از 

شادگان به کردستان عراق ۴۲ هزار دلار است. 
از  صادارات   ،۱۹ کووید  اپیدمی  شروع  به  توجه  افزود:با  وی 
حوزه  کشورهای  جمله  از  کشورها  دیگر  به  شادگان  گمرک 
گفت:  شادگان  گمرک  است.مدیر  شده  متوقف  خلیج فارس 
کشورهایی مانند کویت و امارات از تردد شناورهای چوبی به این 
کشورها جلوگیری می کنند.وی افزود: پیش از این صادرات دام 
زنده، خرما، مصالح ساختمانی و مواد غذایی از بندر شادگان به 

کشورهای حوزه خلیج فارس انجام می شد.
این  گمرک  مشکلات  خصوص  در  نیز  شادگان  فرماندار 
شهرستان به خبرنگار ایرنا گفت: اولویت کاری مجموعه اداری 
این شهرستان توجه و رسیدگی به  مشکلات تولیدکنندگان 

،فعالان اقتصادی ، تجار و بازرگانان و حمایت از آنها است.
سعید حاجیان بر رفع مشکلات تجار و بازرگانان بندر شادگان 
تاکید کرد و افزود: ادارات متولی موظف هستند در کمترین وقت 
مشکلات این بندر را  به صورت جدی پیگیری و در برطرف 

کردن آنها اقدامات لازم انجام دهند.
وی ادامه داد: تعیین نرخ نامه واحد برای خودروهای مشغول 
کار در بندر، ساماندهی کارگران تخلیه و بارگیری بندر و تعیین 
کرایه حمل بار در درون بندر شادگان نیاز به ساماندهی دارد. 
فرماندار شادگان افزود: شرکت های تخلیه و بارگیری در بندر 
شادگان فقط دارای مجوز قانونی و دفتر کار در شادگان با نظارت 

فرمانداری می توانند در این بندر فعالیت داشته باشند.

از  بیماری هایی  بروز  گفت:  خوزستان  استاندار 
در  کرونا  ویروس  اپیدمی  زمان  در  التور  جمله 
نیست چون  پذیرفتنی  به هیچ عنوان  خوزستان 

کار ما را سخت تر می کند.
غلامرضا شریعتی در شورای سلامت خوزستان 
کرد:  بیان  استانداری  اداری  سرسرای  محل  در 
امسال با توجه به اینکه با بیماری کرونا روبه رو 
بروز بحرانی دیگر در بخش  هستیم در صورت 
سلامت با شرایط سخت و مشکلات جدی روبه 

رو می شویم.
متولی  دستگاه های  دلیل  همین  به  افزود:  وی 
باید حساسیت  دارند  پایش  و  نظارت  که وظیفه 
با  تر  باشند و به شکل تهاجمی  بیشتری داشته 

این موضوعات روبه رو شوند.
اموراجتماعی  کل  اداره  داد:  ادامه  شریعتی 
و  فرمانداران  به  استانداری  امورشهری  و 
روستایی  امور  کل  اداره  و  ها،  شهرداری 

برای  بخشداری ها  و  روستاها  به  استانداری 
با  روباز  جوهای  پاشی  آهک  و  لایروبی 
نظارتی  اقدامات  و  اقدام،  جدیت  و  سرعت 

این  از  بازدید  برای  را  تیمهایی  و  انجام  را 
دهند. تشکیل  مناطق 

بهداشت  مدیران  گفت:  خوزستان  استاندار 

و  شهرستان ها  از  گزارشی  باید  نیز  درمان  و 
بخش های مختلف، برای بررسی عملکرد مثبت 
و نقاط ضعف در شهرها و روستاها تهیه کنند تا 

مشکلات را اصلاح کنیم. 
وی در خصوص وضعیت آب و فاضلاب نیز بیان 
پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  کرد: 
مداوم  به صورت  را  کلر  شاخص  باید  نیز  اهواز 

رصد کند.
بخش  به  آبرسانی  طرح  خصوص  در  شریعتی 
 ۲۴ تامین  برای  گفت:  نیز  اهواز  غیزانیه 
 ۷۰۰ حدود  غیزانیه  آشامیدنی  آب  ساعته 
آینده  روز   ۴۵ تا  که  ریال هزینه شده  میلیارد 

می رسد. بهرهبرداری  به 
وی اضافه کرد: باید معاونت اقتصادی استانداری 
با شهرداری اهواز هماهنگی لازم را برای طرح 
طرح  این  تا  باشد  داشته  اهواز  شهرک سلامت 

بدون موازی کاری پیش رود.

معاون اقتصادی استاندار خوزستان از افزایش قیمت نان در خوزستان 
در هفته گذشته خبر داد اما با اعتراض شهروندان غلامرضا شریعتی 
منتفی  را  گرانی  این  تلویزیونی  گفت وگوی  در  خوزستان  استاندار 

دانست و از معرفی متخلفان به تعزیرات خبر داد.
از منتفی  تلویزیونی خود  استاندار خوزستان در گفت وگوی  اینکه  با 
نانوایان معتقدند  اما  افزایش قیمت نان در خوزستان خبر داد  شدن 
که این تصمیم برخلاف بخشنامه های صادره اتحادیه نانوایان و اتاق 

اصناف است و همچنان نان را با قیمت جدید عرضه می کنند.
* قیمت خرید تضمینی گندم و قیمت آرد آزاد

یک کشاورز خوزستانی می گوید: بنا بر تصمیمات اتخاذ شده در دولت 
قیمت هر کیلو گندم ۲ هزار و ۵۰۰ تومان تعیین شده است.

زیادی  ریز  دور  بر خلاف شلتوک  گندم  می افزاید:  کعبی  عبدالجبار 
ندارد و معمولا از هرکیلو گندم یک کیلو آرد به دست می آید و به 

همین علت قیمت هر گونی آرد ۱۲۰ هزار تومان اعلام شده است.
وی بیان می کند: قیمت خرید تضمینی گندم در سال گذشته ۱۷۰۰ 
تومان بوده و این افزایش با توجه به گرانی آب، سمپاشی و... طبیعی 

است.
* کیفیت آرد خوزستان

کعبی می گوید: کیفیت آرد خوزستان بالا است و این کیفیت اثبات 
شده است اما چرا آرد عرضه شده در نانوایی ها کیفیت پایینی دارد را 

باید در جای دیگر جست وجو کرد.
وی می افزاید: قیمت گندم وارداتی تقریباً نصف قیمت گندم خوزستان 
سود  برای  واسطه ها  یا  و  سیلوها  از  برخی  دلیل  همین  به  و  است 

بیشتر، گندم های وارداتی را با گندم های خوزستان قاطی می کنند.
این کشاورز اهل شوش دانیال عنوان می کند: البته برای تشخیص 
نیست و یک کشاورز  پیشرفته  به دستگاه های  نیازی  کیفیت گندم 

تشخیص  را  آن  راحتی  به  کشاورزی  کارشناس  یک  یا  و  معمولی 
می دهند.

وی بیان می کند: در سال های اخیر بارها متوجه قاطی کردن گندم 
وارداتی با گندم خوزستان شدیم و حتی به خاطر این مسئله با یکی 

از مسئولان سیلوهای خوزستان برخورد هم شد.
* افزایش ۵۰ هزار تومانی قیمت آرد

آرد  اواسط هفته گذشته قیمت  از  نیز می گوید:  اهوازی  نانوای  یک 
جهش ۵۰ هزار تومانی پیدا کرد و ما می خواستیم نان را گران کنیم 
اما چون در اخبار گفتند افزایش قیمت نان منتفی شده است، از این 

کار دست کشیدیم.
وی می افزاید: با این وجود این هفته هم برای خرید آرد به کارخانه 
آرد رفتیم و دوباره با همان قیمت قبل آن را خریداری کردیم، وقتی 
به این موضوع اعتراض کردیم به ما بخشنامه های افزایش قیمت آرد 
را نشان دادند و به همین دلیل ما هم نان را ۴۰ درصد گران کردیم.

نان  و  سنگکی  نان  که  نانوایی ها  از  برخی  البته  می کند:  بیان  وی 
بربری می فروشند از مدت ها پیش ۵۰۰ تومان به قیمت فروش خود 
افزودند و با قانونی شدن گرانی نان در هفته گذشته ۵۰۰ تومان دیگر 

نان را گران کردند.
این نانوای اهوازی عنوان می کند: وقتی آرد را ۵۰ هزار تومان گران 
کردند ما چطور نان را با همان قیمت قبلی بفروشیم؟ مگر سرمان 
درد می کند که در ماه رمضان و این گرما با مردم سر و کله بزنیم؟ 
آنها در اخبار رسمی یک چیز می گویند و در عمل طور دیگر رفتار 

می کنند و ما می مانیم و دعواهای مکرر با مردم!
* نان را بعد از پایان کرونا گران می کنیم

با وجود اینکه ویروس کرونا از اسفندماه سال گذشته در کشور شیوع 
پیدا کرد اما استاندار خوزستان در گفت وگویی اعلام کرد که »با توجه 

به وضعیت پیش آمده ناشی از شیوع کرونا قیمت نان که در برخی 
از نانوایی ها افزایش یافته، باید به حالت قبل بازگردد.« این تصمیم 
در حالی رسانه ای شده که اکثر نانوایی ها اقدام به گرانی نان کرده اند.

استان  در  نان  قیمت  افزایش  می کند:  بیان  شریعتی  غلامرضا 
خوزستان بعد از عادی شدن وضعیت بر اساس تصمیم لازم انجام 
این  از  کشور  مناطق  دیگر  مانند  استان  نانوایی های  تا  شد  خواهد 

افزایش نرخ بهره مند شوند.
در  نان  قیمت  اواخر سال ۹۷  فارس، هرچند  به گزارش خبرگزاری 
خوزستان گران شد اما استانداری خوزستان معتقد است چون در سال 

۹۸ نان را گران نکرده اند، این افزایش قیمت قطعی است.
گندم  که  استانی  در  نان  قیمت  افزایش  که  معتقدند  کارشناسان 
مورد نیاز ۱۲ میلیون و ۵۰۰ هزار نفر تولید می کند، منطقی نیست 
و استانداری خوزستان باید با ارائه تدابیری همچون افزایش سهمیه 
دولتی آرد، ارائه تخفیف های لازم برای نانوایی های سطح شهر برای 
پرداخت بهای آب، گاز و برق، نان را با قیمت مناسب به دست مردم 
برساند تا هم نانوایی ها به سود مورد نظر دست یابند و هم فشاری به 

مردم از بابت افزایش قیمت نان وارد نشود.

نسبت  مردم  حساسیت  اینکه  بیان  با  اهواز  سلامت  شورای  دبیر 
متاسفانه  گفت:  است،  آمده  پایین  به شدت  کرونا  ویروس  به خطر 
هیچکدام از موارد توصیه شده در زمینه پیشگیری از ابتلا به ویروس 
عدم  به  اشاره  با  شریفی  مهرداد  نمی شود.  رعایت  اهواز  در  کرونا 
در  کرد:  اظهار  کرونایی،  شرایط  در  اجتماعی  فاصله گذاری  رعایت 
اخذ  مراکز  در  نمونه گیری  زمان  در  مردم  که  می بینیم  حاضر  حال 
خود  برای سلامتی  نیز  کروناویروس  به  مشکوک  افراد  از  آزمایش 

ارزشی قائل نیستند و این مساله زنگ خطر بزرگی است.
وی تصریح کرد: قطعا اگر این شرایط به درستی مدیریت نشود، در 

روزهای آینده مجبور به محدودسازی در اهواز می شویم.
شریفی گفت: باید به ضدعفونی و گندزدایی آپارتمان ها، سازمان ها 
و ادارات توجه شود و مرتبا آسانسورها و دستگیره های ورود و خروج 

درها ضدعفونی شوند. سطل های زباله  نیز باید در ورودی ساختمان ها 
قرار بگیرند تا ماسک ها و دستکش هایی که این روزها در محیط باز 

رها می شوند، در زباله ریخته شوند.
دبیر شورای سلامت اهواز عنوان کرد: مردم در زمان مراجعه به مراکز 
خرید، در صورت اجازه ورود به مغازه، باید فاصله یک تا یک و نیم 
متری را رعایت کنند و در بدو ورود، دست های خود را ضدعفونی 
جایگاه های  در  کنند.  استفاده  دستکش  از  نیز  خرید  هنگام  و  کنند 
اما  شود  استفاده  دستکش  از  سوختگیری  هنگام  باید  نیز  سوخت 

متاسفانه هیچکدام از این موارد در اهواز رعایت نمی شود.
وی گفت: انتظار می رود هر سازمان، پلاکاردهایی در خصوص شیوع 
کرونا در محیط اداره خود نصب کند تا مراجعین، این موارد را مشاهده 
تا شاهد  ادارات رعایت شود  باید در  نیز  کنند. نوبت گیری مراجعین 

ازدحام مردم در نقطه خاصی نباشیم. انتظار می رود شهرداری اهواز 
در  کروناویروس  شیوع  خصوص  در  هشدارها  نصب  زمینه  در  نیز 

بیلبوردها همکاری بیشتری انجام دهد.
شریفی بیان کرد: در مناطق محروم که تراکم جمعیت بالا است و 
امکان نصب بیلبورد نیز وجود ندارد، باید با بلندگو مردم را حساس 
کنند زیرا حساسیت مردم اهواز نسبت به خطر ویروس کرونا به شدت 

پایین آمده و فکر می کنند که شرایط عادی شده است.
وی با اشاره به عدم رعایت پروتکل های بهداشتی از سوی صاحبان 
کسب و کارها و صنوف مختلف گفت: مردم باید برای سلامت خود 
ارزش بیشتری قائل شوند و زمانی که مشاهده می کنند یک واحد 
صنفی پروتکل های بهداشتی را رعایت نمی کند، مساله را به سامانه 

۱۹۰ اطلاع دهند.

حدود ۵۰ نفر از کارگران و کارمندان شرکت آب و فاضلاب اهواز 
ادغام  که  آنچه  از  خوزستان  استانداری  ساختمان  مقابل  حضور  با 
ابراز  شد  بیان  خوزستان  استان  و  روستایی  آبفای  با  شرکت  این 

نگرانی کردند.
یکی از کارکنان شرکت آبفای اهواز در این باره گفت: ادغام شرکت 
آب و فاضلاب روستایی با استان خوزستان توسط وزیر ابلاغ شده و 
صحبت هایی نیز در خصوص ادغام آبفای اهواز به گوش می رسد.

و  خوزستان  استان  آبفای  های  شرکت  داد:  ادامه  کوشکی  حمید 
و  اجتماعی  تامین  پیمانکاران،  به  بسیاری  بدهی  دارای  روستایی 
اهواز  آبفای  به  مشکل  این  ادغام  صورت  در  که  هستند  کارکنان 

نیز سرایت می کند.
کاشان،  اهواز،  جمله   از  ایران  شهرستان  چهار  کرد:  بیان  وی 

شیراز و مشهد دارای شرکت های آبفای مجزا از استان های خود 
آبفای استان برخلاف  با شرکت های  آنها  ادغام  این رو  از  هستند 

است. مقررات 
وضعیت  از  بسیاری  نارضایتی  شهروندان  اکنون  هم  افزود:  وی 
این مشکلات  بر  ادغام  در صورت  دارند که  اهواز  آب  و  فاضلاب 

افزوده می شود.
* خبری از ادغام شرکت آبفای اهواز نیست

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اهواز اما خبر ادغام این شرکت 
ادغام  دستور  نیرو  وزیر  گفت:  و  نکرد  تایید  را  خوزستان  آبفای  با 
شرکت های آبفای روستایی و استان را داده و تاکنون برای ادغام 

شرکت آبفای اهواز تصمیمگیری نشده است.
بهنام مریدی افزود: حتی در صورت ادغام نیز مشکل خاصی ایجاد 

نمی شود زیرا در گذشته نیز آبفای اهواز زیرمجموعه شرکت آب و 
فاضلاب خوزستان بوده است.

طرح ادغام یا یکپارچه سازی شرکت های آب و فاضلاب روستایی 
آبِ  مدیریت  در  یکپارچگی  هدف  با  مسئولان  گفته  به  شهری  و 
شرب در دستور کار قرار دارد؛ طرحی که به گفته برخی کارشناسان 
نقاطی همچون  فاضلاب  و  آب  فعلی  بر شرایط  می تواند ضربه ای 

خوزستان باشد.
دولتی  شرکت های  ادغام  چگونگی  خصوص،  این  در  ابهامات  از 
زیرا  است  شهری  آبفای  غیردولتی  شرکت های  و  روستایی  آبفای 
هنوز سرنوشت اموال، تاسیسات و کارکنان شرکت آب و فاضلاب 
روستایی ابهاماتی دارد از این رو  برخی کارشناسان نگران وضعیت 

نامناسب آبرسانی به روستاها هستند.

گفت:  خوزستان  امورخیریه  و  اوقاف  اجتماعی  و  فرهنگی  معاون 
مساجد و بقاع متبرکه و زیارتی خوزستان همچنان به دلیل مخاطرات 

ناشی از شیوع ویروس کرونا بسته خواهد بود.
بازگشایی  برای  تصمیم  هرگونه  افزود:  فائزی  فائر  حجت الاسلام 
با  مبارزه  استانی  ستاد  مصوبه  به  خوزستان  متبرکه  بقاع  و  مساجد 

کرونا نیاز دارد.
با کرونا  استانی مبارزه  اخیر ستاد  اینکه در نشست  به  اشاره  با  وی 
موضوع بازگشایی مساجد و بقاع متبرکه و زیارتی از سوی اداره کل 
اوقاف و امور خیریه استان مطرح شد ادامه داد: با توجه به گسترش 
ویروس کرونا در خوزستان به ویژه کلانشهر اهواز ، بعید به نظر می 
رسد در هفته های آینده مساجد و بقاع زیارتی بر روی مردم باز شود.

اشاره  با  خوزستان  امورخیریه  و  اوقاف  واجتماعی  فرهنگی  معاون 
در  کرونا  ویروس  دوم شیوع  موج  گیری  از شکل  ناشی  نگرانی  به 
خوزستان و رعایت نکردن موارد پیشگیری از این بیماری در مجامع 
عمومی و بازار گفت: خطرات ناشی از شیوع ویروس کرونا در مساجد 
به مراتب کمتر از سایر مکان های عمومی است ولی با این حال ما 

ملزم به رعایت مصوبات ستاد استانی مبارزه با کرونا هستیم.
حجت الاسلام فائزی در ادامه با بیان اینکه بازکردن درهای مساجد 
برخی  افزود:  می کند  برخورد  آن  با  انتظامی  نیروی  و  است  خلاف 
محلات شهر اهواز و مناطق روستایی و شهری خوزستان بدون توجه 
به مقررات ، اقدام به بازگشایی مساجد برای برپایی نماز کردند که 

این خلاف است و نباید چنین اتفاقی افتد.

وی گفت: مساجد استان هایی که وضعیت سفید از نظر شیوع بیماری 
کرونا دارند می توانند با رعایت پروتکل های بهداشتی باز شوند ولی 
در خوزستان با توجه به نگرانی شدید ، بعید است چنین اتفاقی در 

هفته های آینده رخ دهد.
هدف  با   ۱۳۹۸ اسفند  دوم  نیمه  خوزستان  متبرکه  بقاع  و  مساجد 
فعالیت های  همه  و  شد  بسته  کرونا  بیماری  شیوع  از  پیشگیری 
و  مواسات  طرح  اجرای  با  شد.  متوقف  آنان  در  مذهبی  و  فرهنگی 
کمک مومنامه ، برخی هیات های مذهبی و جهادی در مساجد اقدام 

به بسته بندی کمک های غذایی و معیشتی کردند.   
نیز  فاطمه معصومه)س( در مشهد و قم  حرم های مطهر رضوی و 

همچنان بر روی زائران مشتاق بسته اند.

استاندار خوزستان : 

ناظر گمرکات خوزستان :بروز بیماری  " التور" پذیرفتنی نیست
روند صادرات و واردات

 در بندر امام افزایشی بوده است
ناظر گمرکات خوزستان و مدیرکل گمرک اهواز گفت: روند 
واردات و صادرات در بندر امام خمینی )ره( نه تنها کند نشده 

بلکه افزایشی هم بوده است.
بلوطی میرزا اظهار کرد: عمده تجارت های استان  غلامرضا 
خوزستان در بندر امام خمینی )ره( انجام می شود و از لحاظ 
رتبه بندی در زمینه میزان حجم بار و حجم درآمدی در جایگاه 
اول قرار دارد و در مجموع ۸۵ درصد کل واردات و صادرات از 
این بندر انجام می شود.وی افزود: با همکاری تمامی نهادها 
و  پایانه های حمل ونقل عمومی  دریانوردی،  و  بنادر  از جمله 
راه آهن این روند واردات و صادرات در این بندر نه تنها کند 
نشده بلکه افزایشی هم بوده است.ناظر گمرکات خوزستان و 
مدیرکل گمرک اهواز تصریح کرد: در بنادر آبادان و خرمشهر 
نیز با وجود کاهش ثبت سفارش واردات ولی این بنادر همچنان 
فعالیت اقتصادی دارند؛ البته بخشی از روند صادرات این بنادر از 
ویروس کرونا متأثر شده است چرا که کشورهای مقصد ورود 
لنج ها را نمی پذیرند.بلوطی میرزا خبر داد: طی ماه های اخیر 
به دلیل شیوع ویروس کرونا بیشترین خسارت متوجه دفاتر 
ترخیص کالای ملوانی و صادراتی بوده است که با رکود مواجه 

شدند ولی تلاش می کنیم که رونق را به این دفاتر برگردانیم.
وی به تعطیلی هر دو مرز استان خوزستان اشاره کرد و گفت: 
با توجه به قوانین دوگانه عراق، بخش جنوبی عراق که هم مرز 
با شلمچه و چذابه خوزستان است، طرف عراقی از ورود کالای 
استان  این  بارهای صادراتی  ایرانی ممانعت کرده است ولی 
فعلًا از مرز باشماق و پرویز خان به مقصد کشور عراق ارسال 
می شود. ناظر گمرکات خوزستان و مدیرکل گمرک اهواز یادآور 
شد: کشور عراق برای فعالیت مرزهای شلمچه و چذابه پیشنهاد 
تردد  برای  هم  آن  یک بار  هفته ای  را  مرزها  این  که  داشت 
۲۰۰ کامیون بازگشایی کند که با پیگیری و رایزنی استانداری 
خوزستان و همچنین در سطح ملی به دنبال افزایش فعالیت و 

روند عادی سازی برای صادرات از این دو مرز هستیم.

مدیرعامل شرکت صنعتی توسعه فراگیر سناباد :
خط تولید گندله آغاز به کار کرد

مشعل اصلی خط تولید گندله شرکت صنعتی و معدنی توسعه 
فراگیر سناباد )سیمیدکو( همزمان با روز بزرگداشت کار و کارگر 
به نقل  به گزارش خبرنگار روابط عمومی و  راه  روشن شد. 
از محمد مدنی  فر مدیرعامل شرکت صنعتی و معدنی توسعه 
فراگیر سناباد )سیمیدکو( مشعل خط تولید گندله این شرکت که 

آغازگر راه  اندازی خط می باشد، روشن شد.
مدنی فر با اشاره به نام  گذاری سال ۱۳۹۹ از سوی مقام معظم 
با  داشت:  اظهار  تولید"  "جهش  بنام  العالی(  )مدظله  رهبری 
تلاش شبانه روزی کارگران و متخصصان شرکت سیمیدکو، 
مشعل اصلی خط تولید گندله شهید سپهبد قاسم سلیمانی این 
شرکت روشن شد. دستیابی به این موفقیت در شرایط تحریم 
ظالمانه و شیوع ویروس کرونا، بیانگر عزم جدی متخصصان 

ایرانی برای افزایش ظرفیت های معدنی کشور است.
وی در ادامه گفت: بزودی خط تولید گندله سیمیدکو، با ظرفیت 
۵/۲ میلیون تن به بهره برداری خواهد رسید. راه اندازی این 
طرح، نقش بیش از پیش شرکت سیمیدکو در افزایش ظرفیت 

تولید فولاد کشور را نمایان می کند.
در سال گذشته شرکت سیمیدکو با افزایش ۵۴ درصدی تولید 
کنسانتره که بالاترین میزان رشد در بین شرکت های بزرگ 
صنعتی و معدنی تولید کننده کنسانتره می باشد، نقش مهمی 
در تولید کنسانتره در کشور داشته و در فروردین ماه سال جاری 

نیز رکورد تولید کنسانتره در این شرکت شکسته شد.
گفتنی است، شرکت صنعتی و معدنی توسعه فراگیر سناباد از 

شرکت های  تابعه گروه فولاد خوزستان به شمار می آید.

معاون آبفا خوزستان :
رضایتمندی باید افزایش یابد

معاون خدمات مشترکین و درآمد آبفای خوزستان از اجرای 
تعهدات درآمدی، ۶ اداره تابعه شرکت آبفای خوزستان در سال 
۹۸ خبر داد. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان در 
همایش معرفی برترین های استان که در سالن جلسات این 
شرکت با حضور مدیرعامل، معاونتها، مدیران ادارات و کارکنان 
شرکت و ادارت تابعه برگزار شد، جایگاه معاونت درآمد و امور 
مشترکین را مهم توصیف کرد و افزود: این بخش در ارتباط 
مستقیم با مردم است پس هر چه زمان پاسخگویی کاهش 
یابد میزان رضایتمندی مردم افزایش بیشتری پیدا خواهد کرد.

صادق حقیقی پور بیشترین درآمد شرکت را مربوط به بخش 
آب بها دانست و تاکید کرد: افزایش درآمد خصوصا در بخش 
آب بها نشان از یک حرکت تیمی در بخش امورمشترکین دارد.

وی عملکرد حوزه درآمد و خدمات مشترکین در سال گذشته 
را مثبت ارزیابی کرد و ضمن ادامه همین راه در سال آینده، از 
کارکنان امور مشترکین خواست میزان طلب معوق شرکت از 

مشترکین خصوصا در بخش خانگی در سال ۹۹ کاهش یابد.
حقیقی پور به مدیران ادارات تاکید کرد: از آنجایی که اشتراکات 
خانگی به عنوان درآمد پایدار شرکت محسوب میشوند ،لذا باید 
اشتراکات کرد.رئیس هیئت  اینگونه  بیشتری را صرف  وقت 
مدیره شرکت آب و فاضلاب خوزستان، اجرای ۱۰۰ درصدی 
نرم افزار قرائت موبایلی،اجرای GIS، اخذ تبصره ۳ و اجرای 
ماده ۷، تشدید نظارت بر کار مامورین قرائت، تشویق مردم 
به پرداخت غیرحضوری قبوض، شناسایی انشعابات غیرمجاز، 
استفاده از روشهای تشویقی برای تبدیل انشعابات غیرمجاز به 
مجاز و نظارت بر کنتورهای خراب را از دیگر انتظارات از امور 
مشترکین عنوان کرد. معاون خدمات مشترکین و درآمد شرکت 
آبفای خوزستان نیز در همایش معرفی برترین های استان گفت: 
ادارات تابعه شرکت آبفا شهری استان در سال جاری بر اساس 
۱۲ آیتم ارزشیابی شدند، که بر این اساس ۶ اداره به عنوان 
اداره برتر معرفی شدند. محسن درفشان برخی شاخص های 
برتری این ادارات را کاهش دوره وصول و مانده مطالبات، راه 
اندازی دفتر پیشخوان و طرح کوشا،شناسایی و ثبت انشعابات 
غیرمجاز با استفاده از نرم افزار موبایلی،تلاش مدیران در ایجاد 
تبصره ۳ و ماده ۷، شناسایی و استاندارد سازی انشعابات را 
عنوان کرد و اظهارداشت: شهرهای مسجدسلیمان،اندیمشک، 
هندیجان،چمران،ایذه و گتوند در انجام تعهدات خود در زمینه 

درآمد به بهترین نحو عمل کرده اند.

یک نانوای اهوازی :

قیمت آرد 5۰ هزار تومان افزايش يافته است

دبیر شورای سلامت اهواز :

مجبور به محدودسازی خواهیم شد

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اهواز :

ادغام مشكلي ايجاد نمي كند

معاون اوقاف و امورخیریه خوزستان : 

مساجد و بقاع متبركه تعطیل خواهند ماند


